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Hej kära medlemmar!  

 

 

Årsmötet 

Den 15e december hölls vår årliga 

föreningsstämma. Ett stort tack till alla 

som deltog i och bidrog til l mötets 

innehåll! 

Den nya styrelsen som valdes in består 

nu av: 

Åke Andersson, Edessa Altun, Gabriel 

Altun, Andreas Ellsén, Camilla Fares, 

Sanna Gorgis, Emma Grangård, 

Christer Johansson, Fredrik Landberg 

Mohammad Taki och Tomas Tuz. 

I och med detta tackar vi avgående 

medlemmar Lina Jan, Emelin Shabo och 

Nicklas Wallgren för det gångna året!  

 

Vill du ha månadsbladet på mail? 

Vi sätter numera endast upp bladen i 

trapphusen och publicerar dem på 

hemsidan. Om du vill ha det direkt till  

din mail, skriv t ill 

styrelsen@hjortronstallet.se så ordnar 

vi det. 

This information in English? 

We post an English version on our 

website, www.hjortronstallet.se 

 

 
Skräp och julpapper 

Vi måste återigen påminna om att det 

är absolut förbjudet att ställa sopor 

och skräp på ställen där de inte hör 

hemma. Dit hör trapphus, korridorer, 

garage, källare och innergården. 

I våra sopsugar slänger man brännbara 

sopor, matavfall och tidningspapper. 

Vid aktivitetsparken på Milstensvägen 

slänger man kartonger, papp, plast, 

tomglas, batterier. I  Rissne finns en 

Grovavfallspunkt där bland annat 

större saker som möbler och pulkor kan 

slängas. Men de tar även emot mindre 

saker som krukor, elartiklar och 

dricksglas. 

Detta är viktigt särskilt nu under jul när 

mycket skräp kommer att slängas. Inga 

kartonger, granar eller dylikt får 

ställas på gård eller i fastigheten.  

Insamling för granar brukar ordnas av 

Savab efter nyår. 

För mer information kring sopsortering, 

se 

https://www.savab.se/lagenhet/sortera

-avfall/ 
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Solceller 

Vi kan nu glatt meddela att bygglovet 

för våra solceller är klart och att 

installation kommer att påbörjas inom 

en snar framtid, troligtvis i början av 

januari. 

 

Gemensam el 

Föreningens gemensamma elavtal från 

Vattenfall har nu trätt i kraft och 

debiteringen kommer framledes att ske 

via Fastighetsägarna. 

 

Nyårsraketer 

Det är naturligtvis inte til låtet att tända 

raketer på innergården, då detta 

innebär en stor fara för samtliga 

boende. 

 

 

 

Vi i Styrelsen, både avgående 

och nyinvalda medlemmar vill 

önska er alla en riktig mysig jul 

och ett gott nytt år! 

 

                      

 

             

                      

                             Med vänliga hälsningar /Styrelsen 

Har du frågor eller funderingar som rör föreningen eller ditt boende? Gå in på hemsidan 

www.hjortronstallet.se 

Om du inte finner det du söker, eller om du har andra frågor eller funderingar som rör 

styrelsen så är du välkommen att maila oss på styrelsen@hjortronstallet.se 

Du kan också nå oss via fysisk post, det finns en postlåda 

på Mönstringsvägen 1, samt Skördegatan 4. 


